
SHOWTIME 
Freistehende Whiteboards I Hocker 
Standalone Whiteboards I Stools

IT‘S SHOWTIME!



SHOWTIME 

Agile Umgebungen erfordern agile Möbel. SHOWTIME vereint Flexibilität, Funktion und Farbe - so wird je-
der Raum zum perfekten Ort für Workshops und dynamische Meetings. Ideen to-go: Im Mittelpunkt steht das 
beidseitig beschreibbare Whiteboard. Es ist ultraleicht, tragbar oder mobil. Das Board steht stabil in Verbin-
dung mit den Rädern oder einem Hocker, hochkant oder quer als Tafel auf einem Transportwagen oder ein-
fach an der Wand. Der SHOWTIME-Hocker ist aus Birke Formholz sehr anspruchsvoll gefertigt und überzeugt 
mit spielerischem Design und schönen Beiztönen. Seine geneigte Sitzfläche fördert aktives Sitzen, ein Griff  
ermöglicht intuitives Umstellen und Stapeln. Eine optionale Filzauflage bietet zusätzlichen Komfort. Der Trans-
port- und Präsentationswagen und ein höhenverstellbarer Beistelltisch runden das Set ab.

Agile environments require agile furniture. SHOWTIME combines flexibility, function and color - turning every 
room into the perfect place for workshops and dynamic meetings. Ideas to-go: The focus is on the double- 
sided whiteboard. It is ultra-light, portable or mobile. The board stands free on wheels or when put together with 
a stool, upright or horizontal as a board on a trolley or simply leaning against the wall. The SHOWTIME stool is 
perfectly-crafted of molded birch wood and impresses with its playful design and beautiful stain tones. Its inclined 
seat encourages active sitting, the handle allows intuitive moving or stacking. An optional felt pad increases com-
fort. The transport and presentation trolley and a height-adjustable side table complete the set. 

Design: Renz Design Team



SHOWTIME 
Whiteboards I Hocker I Transport- und Präsentationswagen

Whiteboards I Stools I Transport and presentation trolley

IT‘S SHOWTIME!



Whiteboards. Whiteboards. Transportwagen. Trolley. 
Tiefe 60 cm. Depth 60 cm.
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Hocker. Stools.
Tiefe 55 cm. Depth 55 cm. 



IT‘S SHOWTIME!

SHOWTIME
Hocker 
Stools
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